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Jaarverslag 2021 
 
 
Ook 2021 stond voor iedereen in het teken van Covid-19. Voor de buurtvereniging betekende dat 
helaas weinig direct contact met leden. Dat is spijtig, want de buurtvereniging kan alleen van 
waarde zijn bij samenwerken en veel onderling contact. We hopen dan ook, nu de wereld weer 
open is, op veel betrokkenheid van en contact met de leden! 
 
In dit verslag leest u over de belangrijkste onderwerpen die in 2021 aan de orde zijn geweest. 
Vanwege de lengte worden niet alle details vermeld. In het geval dat er aanvullende vragen of 
suggesties van de leden zijn, dan kunt u ons persoonlijk benaderen of per mail vragen stellen: 
buurtvereniging@horstentelgt.nl  
 
Bestuur  
Het bestuur van de buurtvereniging heeft elke maand gewoon vergaderd, in de meeste gevallen 
online. We hebben ons ook laten horen op diverse raadsvergaderingen, bewonersbijeenkomsten. 
We hebben ingesproken bij het vaststellen van het Ontwikkelingsperspectief Horst en Telgt en 
bijdragen geleverd voor de Mobiliteitsvisie van de gemeente Ermelo. Ook zijn informatieavonden 
van projecten binnen Vitale Vakantieparken bijgewoond. We hebben meegedacht over een reactie 
op ontwikkelingen op Telgterweg 218. Het bestuur doet zijn best om overal waar dat kan op de te 
komen voor de belangen van Horst en Telgt. Dat is soms niet makkelijk omdat er altijd zo veel 
verschillende belangen spelen. 
 
Harm Roest is aangetreden tot het bestuur. Henriëtte Kuiper is na 7 jaar gestopt als bestuurslid, 
we zijn haar veel dank verschuldigd voor haar inzet en betrokkenheid bij de buurt! Vanuit het 
bestuur heeft Coen Kniknie de rol van penningmeester overgenomen.  
In 2021 hebben we de ledenadministratie gedigitaliseerd. Contributiebrieven en stukken 
verspreiden we per e-mail. Alleen in uitzonderlijke gevallen zullen we nog post versturen.  
Vanuit de gemeente hebben we sinds het voorjaar van 2021 een andere contactpersoon voor de 
buurtteam vergaderingen. Peter van der Kemp werkt niet meer in Ermelo en daarom is nu Mw. G 
van der Hoek voor de directe contacten met de gemeente het aanspreekpunt. 
 
Ontwikkelperspectief Horst en Telgt 
In 2020 is gezamenlijk gewerkt aan het Ontwikkelperspectief, een vervolg op het buurtplan uit 
2015 (de kaart met ‘gele vlekken’). Doel van deze visie was om duidelijkheid en zicht te geven op 
haalbaarheid van kleine ontwikkelingen in de buurt. Begin 2021 vond besluitvorming plaats en 
werd het vastgesteld. 
 
Hart van Horst 
In het Ontwikkelperspectief is het gebied rond Ons Huis en de Goede Herderschool niet opgenomen 
omdat er in dat gebied al concrete ontwikkeling gaande was. Het college heeft in 2021 besloten om 
daarom voor het zogenaamde ‘Hart van Horst’ een stedenbouwkundige visie te ontwikkelen om 
zodoende de ontwikkelingen concreet in kaart te kunnen brengen en directe kaders te geven. Dit 
project loopt in 2022 door. De buurtvereniging probeert door aanwezig te zijn en mee te denken 
inspraak te hebben op het soort huizen dat er komt, voldoende betaalbare huizen voor starters, 
proberen mogelijk te maken dat Ermeloërs voorrang hebben bij de koop. Maar vooral ook om de 
grote lijnen in de gaten te houden. Het verkeer dus. Het is belangrijk om bij de ontwikkeling en 
eventuele bouw veel rekening te houden met de gevolgen voor verkeersveiligheid. Niet alleen in de 
directe omgeving maar voor heel Horst en Telgt. Denk daarbij aan de impact die alle lopende 
plannen hebben, het CPO, Strand Horst, de grootschalige woningbouw en het industrieterrein aan 
de A28 etc. De buurtvereniging trekt in dit project in nauw overleg op met Ons Huis en de Goede 
Herderschool. 
 
CPO  
In 2020 heeft de Buurtverenging een zienswijze ingediend m.b.t de bouw van 34 woningen aan het 
Rodeschuurderwegje. Op onze website onder het nieuwsbericht van 13 januari 2021 kunt u alles 
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inhoudelijk nog eens nalezen. We hebben begin 2021 onder de leden een uitvraag gedaan om te 
kunnen beoordelen of de buurtvereniging bezwaar zou moeten aantekenen bij de Raad van State.  
Helaas heeft minder dan de helft van de leden op de oproep gereageerd en hebben we 
geconcludeerd dat daardoor te weinig draagvlak was om vervolgacties in te zetten.  
Ondanks dat het benodigd aantal reacties niet gehaald is, waren we blij met de respons die we wel 
kregen. 60% van de mensen die reageerden vroegen aan de buurtvereniging vragen om bezwaar 
aan te tekenen bij de Raad van State. 33% heeft geen bezwaar en wil het laten bij de beslissing 
van de gemeente en heeft 7% zich onthouden van stemming of heeft een andere mening kenbaar 
gemaakt. De vergunning is door de gemeente verleend en zoals iedereen kan zien wordt er sinds 
een aantal maanden gebouwd. 
 
Fietspad Zeeweg/Schaapsdijk 
Ondanks dat dit al een jarenlang voortslepend project is, is hier in 2021 helaas geen verandering in 
gekomen. Er is geen tracé, er zijn geen afspraken gemaakt en de schop is in 2021 ook niet de 
grond ingegaan. Sterker nog, er bleek een motie te zijn om het deel aan de Schaapsdijk tot een 
fietsstraat te maken. Het bestuur heeft een aantal keer in de buurtteam vergadering bij de 
gemeente benadrukt dat het essentieel is om eerder gemaakte beloften over een vrij liggend 
fietspad na te komen. Positief punt is dat de Schaapsdijk is opgeknapt, het asfalt is vernieuwd en 
er liggen drempels in de weg. 
 
Omgevingsvisie 
Vanuit de nieuwe Omgevingswet is er ook voor Ermelo een Omgevingsvisie gemaakt. Vanuit de 
buurtvereniging hebben we een zienswijze ingediend, specifiek over het deelgebied “Buitengebied 
west”. Deze zienswijze is met de leden gedeeld in de nieuwsbrief. Vanuit de gemeente is 
inhoudelijk helaas niet veel met onze suggesties gedaan. De burgerparticipatie was in dit project 
niet zo duidelijk. Maar ook hier hebben we geprobeerd voor Horst en Telgt op te komen. 
 
Windmolens  
In 2021 zijn er informatieavonden voor de betrokken bewoners en landeigenaren voorbereid, door 
corona zijn die in februari 2022 online gehouden. Via contacten en nieuwsbrieven voor de mensen 
die in de directe omgeving wonen houdt Prowind betrokkenen zo goed mogelijk geïnformeerd. In 
2021 is de definitieve RES van de gemeenten Noordwest Veluwe ingediend. Besluitvorming ligt nu 
bij het rijk. De gemeenten Ermelo en Putten hebben in 2021 aangegeven het initiatief van Prowind 
te steunen om hun duurzaamheidsambities te halen.  
Leden van het bestuur en bewoners zijn op bezoek geweest bij een windmolenpark in de Betuwe 
en hebben de mogelijkheid gekregen om er 1 in Duitsland te bezoeken. 
 
Functieveranderingsbeleid 
Na een aantal jaren vertraging is dit beleid in 2021 door de gemeente vastgesteld. Belangrijk 
aandachtspunt voor de buurtvereniging is dat de sloopmeters uit Horst en Telgt in de buurt 
verwerkt worden en dat er niet gebouwd wordt met meters uit andere delen van Ermelo of zelfs 
andere gemeenten.  
 
Horst Noord/rotonde. 
In Horst Noord is in 2021 veel gebeurd rond ontwikkelingen in Harderwijk. Hiervoor is een groep 
van contactpersonen uit die buurt, die specifiek aandacht hebben voor wat er speelt. Diverse 
bewoners zijn bijvoorbeeld naar de Raad van State gegaan om bezwaar te maken tegen de bouw 
van 20 tiny houses aan de Horloseweg, aan de kant van Harderwijk.  
We hebben regelmatig over onderwerpen contact met politieke partijen gezocht over uitleg te 
geven over achtergronden die belangrijk zijn voor de buurt.   
 
Aanspreekpunt 
De leden van het bestuur willen graag het direct aanspreekpunt zijn als er vragen, ideeën of 
plannen zijn. Er zijn diverse voorbeelden van korte lijnen waarbij we proberen mee te denken met 
de verschillende bewonersgroepen die samen zijn gekomen doordat er grotere initiatieven in hun 
buurt worden genomen.  
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Leden van het bestuur hebben contact met omwonenden over het project op de hoek van 
Horsterweg/Fokko Kortlanglaan/Dr. Scheurerlaan. We hebben meegedacht over een reactie op 
ontwikkelingen op Telgterweg 218. We hebben in de vergadering bezoek gehad van bewoners die 
vragen hadden over de ontwikkeling rond windmolens bijvoorbeeld.  
 
Grootschalige woningbouw 
We hebben het afgelopen jaar gemerkt dat er veel vraag is naar ontwikkeling, er is veel druk op 
het buitengebied. De SGP heeft een motie gemaakt om een zoektocht te starten naar een locatie 
voor grootschalige woningbouw. Alle partijen steunden deze motie. Zoals we nu in de eerste 
maanden van 2022 kunnen merken zal dit de komende jaren in de buurt veel teweeg brengen. 
 
De toekomst/rol Buurtvereniging 
De buurtvereniging heeft als doel om het algemeen belang van de bewoners van Horst en Telgt te 
behartigen. Er zijn veel verschillende ontwikkelingen die in ons buitengebied spelen. Het is een 
voortdurende uitdaging om overal recht aan te doen. Het ophalen van de juiste informatie en 
meningen uit de buurt blijft een belangrijk aandachtspunt.  

Helaas is het door corona niet mogelijk geweest om de ideeën die we hebben over interactie het 
ophalen van meningen uit de buurt verder met de leden uit te werken. We hopen dit de komende 
tijd wel in te zetten. Een start is het organiseren van de digitale enquête met filmpjes. De uitkomst 
zullen we presenteren op de ALV en daarna zullen we samen met de leden de vervolgkoers 
bepalen. We worden hierin ondersteund door specialisten die we vanuit een subsidie van de 
gemeente mogen vragen om advies.  

 

 

april 2022, 
 
C. Veeningen - voorzitter    M. van Hartskamp - secretaris 
 
 
 
––––––––––––––––––––––––––––––   ––––––––––––––––––––––––––––––– 


